
Αρχική Σελίδα

Δυστυχώς για μια ακόμη φορά φάνηκε η προχειρότητα με την οποία αντιμετωπίζονται τα
εκπαιδευτικά θέματα του Ηρακλείου. Ο λόγος για τις συνενώσεις – καταργήσεις σχολικ
ών μονάδων, καθώς με υποτυπώδη διάλογο, 
χωρίς να έχουν εξασφαλιστεί τα βασικά δεδομένα των συνενώσεων σχολικών
μονάδων 
(υποδομές – μεταφορές) και βέβαια χωρίς να δοθεί προς διαβούλευση στους
συνδικαλιστικούς φορείς η τελική πρόταση... Και για να γίνω πιο συγκεκριμένος, θα
σχολιάσω μία — μία τις τελικές προτάσεις, όπως αυτές καταγράφτηκαν:

  

Περισσότερα...
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